

Bulletin Service / Service Bulletin

Organe concerné / Concerned item

On

Marque / Trade Mark

Numéro / Number

483919
Appareils auxiliaires – Auxiliary devices
**103 /
ARW**
S.E.M.T. Pielstick
Revision
Indice

0

Date

Visa SMTD

Signed by:

Visa EED

Signed by:

Moteur / Engine

Page 1/1

18/12/24
N. DRONNET
C. DAVID
Christophe David
FC2-6B N

78F6B97E78EE447...

96C7E2656F2D42C...

Grâce au travail de ses équipes lors des maintenances des différentes installations, ou par le retour d'expérience sur ses bancs d'essai, MAN Energy Solutions utilise les données récoltées afin d'optimiser les actions à prévoir sur ses moteurs.

C'est pourquoi, dans une optique d'amélioration de la qualité, MAN Energy Solutions vous recommande de systématiser le graissage de la tige du vérin de STOP dans le cas où votre installation serait équipée d'un vérin hydraulique.

Pour rappel, la graisse préconisée pour cette intervention est la MOBILUX EP2 qui est disponible sous notre référence FR-98377000004.

Cette action préventive permettra d'éviter un potentiel collage lors de la rentrée de celle-ci et devra être effectuée tous les ans.

N'hésitez pas à vous rapprocher de votre contact MAN Energy Solutions afin d'avoir plus d'informations sur ce sujet.

Thanks to the work of its teams during the maintenance of the various installations, or through the feedback from its test benches, MAN Energy Solutions uses the data collected in order to optimize the actions to be planned on its engines.

Therefore, in order to improve quality, MAN Energy Solutions recommends you to systematically lubricate the STOP jack rod if your installation is equipped with an hydraulic jack.

As a reminder, the recommended grease for this intervention is the MOBILUX EP2 which is available under our reference FR-98377000004.

This preventive action will avoid potential sticking during the re-entry of the latter and will have to be done every year.

Please feel free to contact your MAN Energy Solutions representative for more information on this topic.

